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P R O T O K Ó Ł Nr XXXIX/23 

z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 26 stycznia 2023 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Stara Biała. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

 i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na terenie 

Gminy Stara Biała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu Trzepowo Nowe. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

do placówek oświatowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniego gminnego programu „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stara Biała Nr 59/VI/19  

z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stara Biała Nr 60/VI/19  

z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  

w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych  

w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata  

2019 – 2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Stara 

Biała. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:21 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

Przewodniczącego Rady Powiatu Płockiego Lecha Dąbrowskiego oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  

 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 
Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęła 

porządek obrad. 
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Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

protokół z posiedzenia XXXVIII sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół  

z XXXVIII sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXXVIII Sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie (15 głosów „za”). 

 
Ad. 4. 

W swoim sprawozdaniu Wójt poinformował: 

 29 grudnia został podpisany akt notarialny dotyczący zakupu działki nr 143/2 o pow.  

3100 m2 w Wyszynie pod budowę parkingu na potrzeby zespołu szkolno-przedszkolnego. 

 2 stycznia unieważniony został przetarg na budowę ulicy Topazowej w Ludwikowie ze 

względu na wysoką cenę. Najniższa cena wynosiła  2 656 800,00 zł. 

 11 stycznia odbyło się spotkanie mieszkańców Starych i Nowych Proboszczewic  

z dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie w sprawie 

modernizacji drogi wojewódzkiej nr 540 w centrum tych miejscowości. Mieszkańcy mogli 

zapoznać się z proponowanym projektem modernizacji i zgłosić swoje uwagi i wnioski. 

Wszystkie propozycje i uwagi zostały zgłoszone na piśmie i przekazane  dyrektorowi 

MZDW w dniu 23 stycznia. 

 11 i 23 stycznia, była również możliwość szczegółowego omówienia stanu przygotowania 

dokumentacji dotyczącej przebudowy drogi wojewódzkiej nr 559 w Maszewie Dużym. 

Dokumentacja jest w dyspozycji MZDW i ustalono, że dalsze czynności związane  

z przygotowaniem wniosku o zrid, jego złożenie oraz uzupełnianie w trakcie postepowania 

w Urzędzie Wojewódzkim będzie realizowane przez MZDW w Warszawie. Takie 

rozwiązanie usprawni i przyspieszy uzyskanie zrid-u a tym samym rozpoczęcie inwestycji. 

Uzgodniono, że Urząd Gminy udzieli MZDW niezbędnej pomocy na każdym etapie 

przygotowania inwestycji, jeśli oczywiście taka potrzeba wystąpi. 

 24 stycznia odbyło się spotkanie na grodzisku w Nowych Proboszczewicach  

z przedstawicielami Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków Oddział  

w Płocku, Muzeum Mazowieckiego w Płocku oraz pracownikami Urzędu Gminy. Spotkanie 

miało na celu wskazanie możliwych kierunków zagospodarowania tego zabytku i jego 

utrzymania. Planujemy kolejne spotkanie, które, mam nadzieję, pozwoli na sprecyzowanie 

możliwych rozwiązań z punktu widzenia konserwatora zabytków i naszych możliwości 
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finansowych. Jest to ważne w kontekście możliwości pozyskania pieniędzy z Polskiego 

Ładu na ochronę zabytków.    

 W dniu 9 stycznia podpisano umowę na  budowę ulicy Szerokiej i Fiołkowej w Brwilnie. 

Koszt tej inwestycji  brutto to kwota: 2 705 463,97 zł. Termin wykonania tej inwestycji  

to 31 sierpnia 2023 roku. 

 Gmina prowadzi cały czas sprzedaż węgla. Zakupiono już ponad 1000 ton, z czego ponad 

800 ton zakupili mieszkańcy.  

 W styczniu poszerzona została droga prowadząca do budynków mieszkalnych  nad Wisłą   

w Maszewie ( ul. Tony Halika). 

 Trwa obecnie budowa dróg w Starej Białej, Kamionki-Włoczewo,  Nowym Trzepowie, ulicy 

Spółdzielczej w Starych Proboszczewicach, ulicy Łącznej w Maszewie, ulicy Jagodowej, 

Poziomkowej, Szerokiej i Fiołkowej w Brwilnie oraz rozbudowa budynku zespołu szkolno-

przedszkolnego w Wyszynie. 

 Podobnie jak w ubiegłym roku, w 2023 r. Gmina będzie starać się o dofinansowanie  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację zadania 

pn.: „Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej”. 

Obecnie, do 10 lutego br., prowadzony jest nabór wniosków. Wójt poporosił  

o przekazywanie tej informacji rolnikom, aby jak najszybciej składali wnioski.  

 Przypomniał, że Gmina prowadzi nabór ciągły wniosków w ramach Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest.  

Obecnie nie ma informacji o ogłoszeniu, przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie, naboru wniosków o dofinansowanie w ramach 

„Ogólnopolskiego program finansowania usuwania wyrobów zawierających azbest”. Jeśli 

będzie ogłoszony taki nabór, Gmina będzie ubiegać się o dofinansowanie. Jednak  

w przypadku, gdy nie będzie takiej możliwości, bądź Gmina nie otrzyma dofinansowania, 

to będzie samodzielnie realizować odbiór odpadów azbestowych. 

 W związku z panującą wysoce zjadliwą grypą ptaków Wojewoda Mazowiecki  nakazał, 

między innymi na terenie powiatu płockiego, utrzymywanie drobiu w zamknięciu. Wójt 

prosił mieszkańców gminy, którzy utrzymują drób o przestrzeganie ww. nakazu. Takie 

postępowanie zwiększy ochronę utrzymywanych ptaków przed zachorowaniem na tą 

chorobę oraz uchroni gminę przed objęciem większymi restrykcjami.  

 W ramach bieżącego utrzymania w okresie styczniowym, mimo niesprzyjających 

warunków, udało się rozkopać i poszerzyć ul. Tony Halika w Maszewie. Droga została 

posypana kamieniem i destruktem. 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań w związku  

z przedstawionym przez Wójta sprawozdaniem. 

Następnie wobec braku pytań ze strony radnych przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  

 
Ad.5. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. Dodała, że projekt był 

również były omawiany i analizowany przez Komisję Budżetową na posiedzeniu, które odbyło 

się przed rozpoczęciem dzisiejszej sesji. Komisja Budżetowa wyraziła pozytywna opinię w tej 

sprawie. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 352/XXXIX/23 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 

rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad.6. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stara 

Biała. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 353/XXXIX/23 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na terenie 

Gminy Stara Biała. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 354/XXXIX/23 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na terenie 

Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Trzepowo Nowe. 

Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła Wójta o zabranie 

głosu w tej sprawie. 

Wójt wyjaśnił, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu 

Trzepowo Nowe był procedowany na wniosek Starostwa Powiatowego w Płocku. 

Przeprowadzona procedura dotyczyła planu w takim kształcie, w jakim radni otrzymali projekt 

uchwały. Jednak po przedstawieniu projektu planu do uchwalenia, w dniu wczorajszym 

(25.01.2023 r.), wpłynął wniosek od Starosty Płockiego o dokonanie zmiany zapisów projektu 

planu dla terenów zabudowy usługowej 1U i 3U oraz terenów obiektów produkcyjnych, 

składów, magazynów i usług PU w sposób umożliwiający lokalizację na nich obiektów 

zamieszkania zbiorowego. Wniosek swój Starosta uzasadnił potrzebami związanymi  

z realizowaną rozbudową zakładu Orlen S.A. W związku z powyższym są trzy rozwiązania: 

1) uchwalenie planu miejscowy w takim kształcie w jakim został procedowany, zgodnie  

z projektem uchwały, czyli nie uwzględniając wniosku Starosty, 

2) uwzględnienie wniosku w formie poprawki do projektu uchwały, w dniu dzisiejszym 

przegłosowanie i przyjęcie uchwały z propozycjami Starosty (co może zostać 

zakwestionowane przez Wojewodę), 

3) nieprzyjęcie (w wyniku głosowania) projektu uchwały w obecnym kształcie, następnie 

naniesienie wnioskowanych zmian i przeprowadzenie ponownie procedury, tj. uzyskanie 

wymaganych opinii i uzgodnień oraz wyłożenie planu do publicznego wglądu i dyskusja 

publiczna. Następnie, w możliwie najszybszym terminie jego uchwalenie (prawdopodobnie 

w kwietniu). 

Wójt sugerował, że ostatnie rozwiązanie jest najrozsądniejsze. 

Przewodnicząca Rady poparła Wójta stwierdzając, że w ramach dobrej współpracy Gminy  

z Powiatem najbardziej rozsądny jest wariant trzeci, czyli niepodjęcie dzisiaj uchwały. 

Następnie udzieliła głosu Przewodniczącemu Rady Powiatu Lechowi Dąbrowskiemu.  

Przewodniczącemu Rady Powiatu przeprosił za zaistniałą sytuację. Wyjaśnił, że na posiedzeniu 

Zarządu 3-krotnie zwracałem uwagę aby nad tym tematem się pochylić i rozpatrzyć, jednak ze 

względu na nieobecność w tym czasie Dyrektora Geodezji, nie było merytorycznego 
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pracownika, który dopilnowałby tej sprawy. Podziękował za zaproponowanie tych trzech 

propozycji i uznał że ostatnia rozstrzyga sprawę pozytywnie. Wyjaśnił, że naniesienie 

wnioskowanych przez Starostę zmian rozwiąże pewne problemy z Nowym Trzepowem, gdyż 

dotyczy to terenu, który w tej chwili zarośnięty jest barszczem Sosnowskiego oraz stoją tam 

dwa budynki do zburzenia, co stwarza niebezpieczeństwo dla ludzi. W tej chwili nadarza się 

sytuacja, aby przygotować i wydzierżawić ten teren pod zamieszkanie dla pracowników, którzy 

będą budować Olefiny lub ewentualnie w przyszłości innym firmom. Będzie to z korzystne dla 

Powiatu, ale również dla Gminy. 

Wobec braku kolejnych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 0 radnych 

                                  „przeciw” 15 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „przeciw”) 

odrzuciła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu Trzepowo Nowe. 

 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia stawki za  

1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych. Następnie stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 355/XXXIX/23 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży  

i uczniów do placówek oświatowych (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 10. 
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Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniego 

gminnego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. Stwierdziła, że wszyscy 

radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 356/XXXIX/23 w sprawie zmiany wieloletniego gminnego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Gminy Stara Biała Nr 59/VI/19 z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. Następnie stwierdziła, 

że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 357/XXXIX/23 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stara Biała  

Nr 59/VI/19 z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 

 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Gminy Stara Biała Nr 60/VI/19 z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków 
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w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019 – 2023. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła 

o zabranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 358/XXXIX/23 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Stara Biała Nr 

60/VI/19 z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019 – 2023 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia sposobu 

sprawienia pogrzebu przez Gminę Stara Biała. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Następnie poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 359/XXXIX/23 w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez 

Gminę Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 14. 

W sprawach różnych: 
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Radny Adam Pawłowski: 

 Zgłosił, iż mieszkańcy ul. Stokrotkowej w Nowych Proboszczewicach wnioskują o pilny 

remont poprzez utwardzenie drogi, gdyż w ostatnim okresie, w wyniku niesprzyjających 

warunków pogodowych została ona zalana. Mieszkańcy dojeżdżają, podwożą swoje dzieci, 

czy też członków rodziny, do ul. Bielskiej, ponieważ trudno tamtędy  po prostu, przejść. 

 Poprosił o wsparcie poprzez wystosowanie pisma do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie z wnioskiem o montaż lustra drogowego przy wyjeździe  

z Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie. 

 Zapytał, które zabytki, znajdujące się na terenie gminy mogłyby skorzystać  

z dofinansowania w ramach Rządowego Program Polski Ład dla kultury. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że wszystkie  drogi gruntowe, jeżeli tylko są jakieś uwagi, są na bieżąco 

remontowane, na tyle, na ile warunki atmosferyczne pozwalają. Natomiast jeżeli są albo 

opady deszczu albo opady śniegu wykonywanie takich robót ziemnych mogłoby pogorszyć 

sytuację. Stwierdził, że ul. Stokrotkowa jest w tej chwili projektowana.  Gdy dokumentacja 

będzie kompletna można ewentualnie dyskutować o jej budowie, w tym, czy w następnym 

roku. 

 Odnośnie problemu bezpieczeństwa przy wyjeździe z Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie 

na drogę wojewódzką nr 562 wyjaśnił, że z Urzędu Gminy wystosowane zostało pismo do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie zamontowania lustra lub zastosowania 

oznakowania poziomego w postaci pasów spowalniających na jezdni. W kwestii 

zamontowania lustra Zarząd Dróg Wojewódzkich odpisał, że nie widzi takiej możliwości 

podając argumenty techniczne. Natomiast, nie ma jeszcze informacji odnośnie zastosowania 

oznakowania poziomego w postaci pasów. Stwierdził, że Gmina nie ma w tej sytuacji 

żadnych mocy sprawczych, gdyż nie jest zarządcą drogi. 

 Odnośnie dofinansowania zabytków wyjaśnił, że termin na składanie wniosków został 

przedłużony do 17 marca. Zgłoszony może zostać każdy zabytek, który znajduje się na 

terenie gminy, nawet jeśli Gmina nie jest jego właścicielem. Warunkiem jest aby był 

wpisany albo do Rejestru Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, albo 

jest w Gminnej  Ewidencji Zabytków. Teoretycznie Gmina może złożyć wnioski łącznie na 

kwotę do 35 milionów zł. Natomiast realnie dofinansowanie jakie może uzyskać średnio 

każda gmina to około 1 milion zł. Także należy rozważyć na które zabytki ewentualnie, 

składać wnioski. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Lech Dąbrowski: 

 Podziękował za odrzucenie projektu uchwały dotyczącego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Trzepowo Nowe i wyraził 

zadowolenie, iż jest kolejna szansa na przygotowanie odpowiedniego planu i zatwierdzenia 

go za 3 miesiące. 

 Poinformował, że w dniu wczorajszym (25 stycznia) odbyła się sesja Rady Powiatu, na 

której zostali zaproszeni dwaj strażacy z Siecienia, tj. Pan Sulkowski oraz Pan 

Mikołajczewski, nominowani jako bohaterowie Strażak Roku, którzy byli bohaterami  

i uratowali przy pożarze mienie i ludzi. Zostali oni stosownie uhonorowani, dostali drobne 

suweniry oraz gratulacje. 

Również w dniu wczorajszym na spotkaniu, na którym obecny był również Wójt Gminy, 

Powiat Płocki i PKN Orlen podpisały list intencyjny w sprawie wspólnej przebudowy kilku 

dróg powiatowych, tj.: drogi powiatowej nr 2908W Srebrna – Draganie, drogi powiatowej 

nr 5205W (Płock) - gr. miasta - Draganie – Proboszczewice, drogi powiatowej nr 2909W 

Nowe Trzepowo - Bronowo-Zalesie, drogi powiatowej nr 5201W Płock - Zągoty – 

Bonisław, wymagana jest również budowa punktu kontrolnego do ważenia pojazdów oraz 
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budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 5201W Płock - Zągoty – Bonisław. 

Starostwo Powiatowe w Płocku do końca kwietnia ma przedstawić szczegółową wycenę 

robót, przygotowaną przez Zarząd Dróg Powiatowych. Już teraz można się jednak 

spodziewać, że będzie to wiele milionów złotych, ponieważ zakres i skala robót jest bardzo 

duża. Natomiast w czerwcu, ma zostać podpisane już konkretne porozumienie, 

zabezpieczające środki na wykonanie tych inwestycji.  

Przewodniczący Lech Dąbrowski podziękował Wójtowi Sławomirowi Wawrzyńskiemu za 

wsparcie.  

 Dokumentacja dot. chodnika wzdłuż drogi powiatowej od Białej do Srebrnej jest prawie 

ukończona. W najbliższych miesiącach powinna trafić na ZRID. Realizacja tej inwestycji  

w bieżącym roku, raczej nie ma szans. Natomiast może uda się wpisać do budżetu 

przyszłorocznego. 

 W tegorocznym budżecie Powiatu są zabezpieczone środki na dokumentację dot. 

przebudowy drogi powiatowej w kierunku Wyszyny. W trakcie przygotowywania jest 

przetarg. 

 Zlecone zostało wykonanie dokumentacji dotyczącej drogi powiatowej Proboszczewice – 

Golejewo. Do końca półrocza powinna być kompletna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy również podziękowała Samorządowi Powiatowemu oraz 

Wójtowi za wspólne podejmowanie aktywności, inicjatyw na rzecz modernizacji, budowy dróg 

na terenie Gminy Stara Biała.  

 

Radny Adam Pawłowski: 

 W imieniu mieszkańców Starych i Nowych Proboszczewic, a przede wszystkim 

mieszkańców, którzy mają swoje posesje, nieruchomości przy drodze wojewódzkiej Nr 540, 

podziękował Przewodniczącemu Rady Powiatu, za udział w spotkaniu, dotyczącym 

przebudowy drogi wojewódzkiej w Proboszczewicach, a także duże zaangażowanie, żeby ta 

inwestycja powstała. 

 Odniósł się do spotkania dla mieszkańców w remizie dotyczącego planów, związanych  

z projektem przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 540. Stwierdził, że mieszkańcy, głównie  

ul. Bielskiej, Stokrotkowej, Ułańskiej i Irysowej, byli zaskoczeni, że informacja o spotkaniu 

była bardzo późno przekazana, dopiero dzień przed. Ponadto nie wszyscy otrzymali 

wiadomości sms-owe o spotkaniu, dlatego też frekwencja na spotkaniu była dość niska. 

Poprosił, aby w przyszłości, jeśli będzie organizowane tego typu spotkanie, mieszkańcy 

mieli możliwość, wcześniejszej informacji. 

Odpowiedź Wójta: 

 Z Urzędu Gminy w odpowiednim czasie zostały przekazane panom sołtysom okólniki o tym 

zebraniu. Dodatkowo, w przeddzień zostało wysłane ponad 500 sms-ów, które trafiły do 

wszystkich mieszkańców Nowych i Starych Proboszczewic, którzy w dużej części pewnie 

nie są zainteresowani modernizacją drogi, gdyż zainteresowani są tylko ci, którzy mieszkają 

najbliżej i większość z nich była. Wnioski, które zostały złożone, uwagi, czy propozycje np. 

przesunięcia zatoki autobusowej, czy zjazdów trafiły do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

 

Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 

 Zapytał, kiedy przewidywane sa wybory sołtysa i rad sołeckich. 

 W związku z powiadomieniem, jakie otrzymał z Urzędu Gminy, że nakazy podatkowe będą 

wysyłane pocztą, bądź będzie je dostarczać sołtys bezpłatnie. Stwierdził, że usługi pocztowe 

więcej kosztują, niż te drobne grosze, które otrzymywali sołtysi. Zapytał z czego wynika 

taka decyzja. 
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 Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że te kwestie nie były przedmiotem dyskusji w gronie 

radnych na komisjach. 

 Wójt stwierdził, że tradycja była taka, że sołtys był inkasentem i również decyzje podatkowe 

były roznoszone przez sołtysa. To wszystko funkcjonowało do momentu pandemii, kiedy 

część z sołtysów, z oczywistych względów, nie chciała i nie dostarczała decyzji mieszkańcom. 

Gdy sytuacja pandemiczna się unormowała podjęto kroki aby wrócić do tradycyjnego 

rozwiązania, jednak część sołtysów zadeklarowało, że nie będzie roznosić decyzji 

podatkowych niezależnie od tego, czy Gmina będzie za to płacić, czy nie. Ponadto niektórzy 

radni są sołtysami, w związku z tym mogą być inkasentami, ale gmina nie może im zlecać 

odpłatnie żadnych innych dodatkowych zadań, w tym przypadku dostarczania decyzji.  

W związku z powyższym należałoby to ujednolicić.  

Na ostatniej sesji proponowane było odstąpienie od „wykorzystywania” sołtysów do zbierania 

podatków, czy roznoszenia decyzji podatkowych. Nie zostało to jednak zaakceptowane  

i przyjęte zgodnie z głosami i argumentacją niektórych sołtysów, że takie rozwiązanie 

umożliwia im  kontakt z mieszkańcami, który jest dla nich bardzo ważny.  

 Przewodnicząca Rady zasugerowała, że dobrym rozwiązaniem byłaby tradycja wspólnych 

spotkań i rozmów oraz wypracowania wspólnego rozwiązania z szacunkiem dla wszystkich. 

 

Sołtys Brwilna Krzysztof Perkowski: 

 Odniósł się do tematu i przyznał, że jest jednym z tych sołtysów, który nie wyraził zgody na 

roznoszenie decyzji podatkowych, gdyż jest czynny zawodowo i jest to dla niego problem. 

Uzasadnił, iż w miejscowość Brwilno na przestrzeni 30 lat przybyło bardzo dużo 

mieszkańców i potrzebuję na rozniesienie decyzji około 2 tygodni. Nie wszyscy mają 

dzwonki, nie wszyscy mają domofony czy są w domu o danej porze i jest to uciążliwe, gdyż 

Brwilno liczy około 1000 mieszkańców. Stwierdził, że w celu spotkania się, integracji  

i porozmawiania o sprawach, dotyczących danej miejscowości organizowane są zebrania 

wiejskie. 

 W imieniu mieszkańców ul. Słonecznej w Brwilnie zgłosił, że podczas dość intensywnych 

opadów deszczu woda z drogi przelewa się i zalewa posesje. Prosił o sprawdzenie, dlaczego 

tak się dzieje. 

 Poprosił, aby rozważyć wymianę sołeckich tablic ogłoszeń, gdyż są za małe i zniszczone. 

Stwierdził, że dokumentów, które sołtys otrzymuje celem wywieszenia na tablicy jest bardzo 

dużo zarówno z Gminy, jak i z różnych innych instytucji i niekiedy są one wieloformatowe. 

Sołtys jest zobowiązany każdą informację umieścić, jednak jest to niemożliwe, gdyż tablice 

sa za małe. Ponadto zaznaczył, że zdarza się, że informacje są wydrukowane dwustronnie,  

a tablica jest zamykana, więc mieszkaniec nie ma możliwości zapoznania się z całym 

dokumentem. 

 

Przewodnicząca Rady poruszyła kwestię, o którą poprosiła ją jedna z mieszkanek gminy  

w mailu. Stwierdziła, że ta wiadomość drogą mailową była kierowana również na adres Gminy 

do Wójta oraz Rady Gminy, na adres radnej Agnieszki Malanowskiej oraz sołectwa w Nowej 

Białej. Wyjaśniła, że rzecz dotyczy kwestii, którą radni znają, ponieważ problem był 

rozstrzygany wielokrotnie w ramach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jest to kolejna skarga  

tej samej osoby dotycząca niewykonywania obowiązku utrzymania czystości i porządku na 

drodze gminnej w miejscowości Nowa Biała przez zarządcę drogi, czyli Wójta. Następnie 

Przewodnicząca Rady zapoznała radnych z treścią skargi (treść skargi w załączeniu do 

protokołu). Po czym stwierdziła, że dotychczasowe skargi kierowane były i formalnie 

rozpatrywane przez powołaną do tego typu spraw Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, 

następnie na sesjach Rada Gminy podejmowała decyzje w formie uchwał, a do Skarżącej 
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również uchwały były przesyłane. W związku z powyższym Rada Gminy swoją opinię w tej 

sprawie wyraziła i niejednokrotnie podtrzymała. Poprosiła o zabranie głosu Wójta.  

 

Wójt poinformował, że w ubiegłym roku Gmina zleciła badania natężenia ruchu na 3 drogach, 

tj.: Nr 291311 Wyszyna – Ludwikowo – Ulaszewo - Kobierniki, Nr 291312 Nowa Biała – 

Mańkowo – Wyszyna oraz Stare Proboszczewice - Ogorzelice. Z otrzymanych wyników badań 

wykonanych 21 czerwca 2022 r. wynika, że na poszczególnych drogach w obydwie strony, 

łącznie w ciągu doby, przejechało: 

- Wyszyna – Ludwikowo – Ulaszewo – Kobierniki - 802 samochody, 

- Nowa Biała – Mańkowo – Wyszyna - 2 571 samochodów, 

- Stare Proboszczewice – Ogorzelice - 2 854 samochody. 

Stwierdził, że świadczy to o tym, że jako drogi lokalne sa obciążone pewnym ruchem, ale nie 

jest on aż tak bardzo duży i przede wszystkim, przeważają samochody osobowe. 

Wracając do sprawy drogi Nowa Biała-Mańkowo stwierdził, że droga jest przez pracowników 

Urzędu Gminy nadzorowana bardzo intensywnie, czyszczona 2 razy częściej, niż jakakolwiek 

inna droga na terenie Gminy Stara Biała. Mimo tego mieszkanka nagminnie wysyła zgłoszenia 

bądź skargi. Gdy drogę zamiatają pracownicy gospodarczy Urzędu, zgłasza problemy, że źle 

sprzątają, natomiast gdy droga oczyszczana jest zamiatarką, wtedy zgłasza, że się kurzy.  

Wyjaśnił, że w momencie gdy do Urzędu wpływa zgłoszenie problemu dot. infrastruktury 

drogowej poprzez interaktywny formularz, zgłaszający nie otrzymuje odpowiedzi, natomiast 

zgłoszenia są realizowane zgodnie z potrzebą.  

Przyznał, że w przypadku drogi gminnej Nowa Biała - Mańkowo już w tej chwili jeździ dużo 

samochodów ciężarowych nie tylko do firmy TRANS-KOP, ale również firm transportujących 

odpady do Kobiernik oraz inne materiały, np. do STALMECH-u. Dodatkowo ruch 

samochodów, będzie zwiększać się w momencie intensyfikacji budowy Olefin, a także  

w momencie, gdy będzie budowane rondo w Białej. 

Przyznał również, że chodnik w przy danej drodze o szerokości 1 m nie jest w tej chwili 

normatywny i nie jest komfortowy dla pieszych, jednak nie ma możliwości aby był szerszy, 

gdyż nie ma na to miejsca. Ogrodzenia posesji są bardzo blisko zarówno nieruchomości jak  

i drogi. Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach to właściciele 

nieruchomości powinni zapewnić utrzymanie czystości i porządku przez uprzątnięcie błota, 

śniegu czy lodu. 

Odnośnie zmiany organizacji ruchu wyjaśnił, że ruchem na tej drodze zarządza Starosta. 

Poinformował, że w związku z tym, że ta sama mieszkanka wystąpiła również do Inspekcji 

Transportu Drogowego, ta wystąpiła do Gminy o przygotowanie miejsce, gdzie można ustawić 

wagę samochodową w celu pomiaru wagi pojazdu z ładunkiem. Takie miejsce zostanie 

przygotowane w sąsiedztwie Posterunku Policji, a pomiarów będzie dokonywała Inspekcja 

Transportu Drogowego, która ma do tego uprawnienia. 

Podsumowując Wójt stwierdził, że z utrzymaniem tej drogi są spore problemy, jednak nie takie 

aby powodowały składanie skargi raz na kwartał oraz oskarżanie pracowników o rzeczy, 

których nie dokonali lub na które nie mają wpływu. 

 

Przewodnicząca Rady dodała, że osoba skarżąca podpisuje się i pisze w imieniu mieszkańców 

(30 posesji). Podsumowując wyjaśnienie Wójta powtórzyła, iż Gmina sprząta na tyle, na ile jest 

w stanie, co było też badane przez stosowną komisję. Kwestia zmiany organizacji ruchu na 

drodze w Nowej Białej, zgodnie z właściwością należy do Starostwa Powiatowego. Natomiast 

odnośnie prośby o wyznaczenie innej drogi transportu ziemi przemysłowej, odpadów do firmy 

TRANS-KOP Gmina rozważa alternatywne rozwiązania, jednak to wymaga sporych kosztów. 
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Wójt dodał, że droga, która byłaby drogą alternatywną jest w trakcie projektowania, czyli droga 

na granicy między Maszewem Dużym a Nową Białą do ul. Szkolnej. W związku z tym, że musi 

być przystosowana pod ciężki ruch, o długości ponad prawie 2 km, będzie dużo kosztować.  

Na jej budowę trzeba będzie pozyskać środki zewnętrzne. 

 

Dodatkowo Wójt poinformował, że procedura projektowania drogi wojewódzka Nr 562 przez 

MZDW cały czas trwa. Zakres jej przebudowy jest  nieporównywalnie większy do drogi  

Nr 540. Droga będzie modernizowana od granicy miasta do drogi Nr 555,  na terenie Gminy 

Brudzeń Duży (do drogi dojazdowej do Siecienia). 

 
W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady przeszła  

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
Ad. 15. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XXXIX 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 

 
 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

     Małgorzata Lewandowska 
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